

義守大學 107 學年度系際盃拔河錦標賽競賽規程

一、主旨：為提倡校園運動風氣，發揮團隊合作精神，以及促進各系學生之間情誼。

二、主辦單位：義守大學體育室。

三、協辦單位：義守大學棒球代表隊。

四、比賽日期：107 年 10 月 8~9、20 日(決賽於校慶當天 10/20 舉行)。

五、比賽地點：校本部綜合運動場(司令台前)。

六、參賽對象：義守大學 107 學年度全體在學學生。

七、比賽組別：以系為單位，不得跨系組隊，分男生組和女生組，比賽人數各 20 人。

八、報名辦法：

(一)報名時間：即日起至 107 年 9 月 28 日(五)17:00 時止，逾期不受理。

(二)報名手續：

1. 競賽辦法至校園公告或體育室網站下載及網路報名系統登錄之。

2. 網路報名系統登錄之各班「認證碼」，請向各系系學會會長或系學會體育幹部索取。

3. 請於網路報名系統登錄時，依規定填寫報名人數及各項資料，報名表傳送後需列印紙本繳至體育室活動組，方完成報名作業。

(三)聯絡電話：07-6577711 轉 2857，請洽體育室陳證安。

九、抽籤暨隊長會議：107 年 10 月 3 日(三)中午 12:30 假校本部體育館舉行(不另行通知)，未參加抽籤之單位由大會代抽，未參加會議者於會議所決議之事項不得異議。

十、比賽方法：

(一)採單敗淘汰賽三戰二勝制，每局 60 秒，時間終了由裁判判定勝負。

(二)第一局必須事先抽籤或猜拳決定場地，第二局場地交換。交換場地時，全體隊員列隊於繩子右側，等待主審裁判手勢交換場地。

(三)如前二場比賽一比一平手時，第三場比賽按照抽籤或猜拳決定場地。

(四)選手拔河位置在繩子左邊或右邊皆可，位置可以自由變更。

(五)領隊(教練)於比賽中指導選手，必須在拔河道之外側(左邊或右邊皆可)指定位置，但不可妨礙裁判員執行任務。

(六)參賽選手應於比賽前 10 分鐘，完成檢錄工作，未到者取消該隊比賽資格。

十一、獎勵方式：男女生組各錄取前四名，並各頒發獎盃乙座。

十二、其他：

(一)主辦單位有權決定因天氣、場地及不可抗拒之外力因素，臨時更換場地及日期。

(二)如無法配合各項規定者，請勿參加比賽。

(三)本辦法如有未盡事宜，得由主辦單位隨時修正之。

I-SHOU UNIVERSITY

Interdepartmental Cup Tug of War Tournament 2018

Rules and Regulations

- I. Objective: This tournament is to promote the benefits of exercise, foster the team spirit, and strengthen the relationship among students.
- II. Sponsor: Office of Physical Education
- III. Organizer: ISU Varsity Baseball Team
- IV. Date: **October 8,9, and 20, 2018** (the final will be held on October 20, the ISU anniversary day)
- V. Venue: Athletic Field at Main Campus (in front of the outdoor stage)
- VI. Participants: All enrolled students of Academic Year 2018
- VII. Entry Category: This tournament will be run on a departmental basis. Male and female students will compete separately. Each team should have 20 members.
- VIII. Registration:
 1. All pullers are required to submit an entry form by **September 28, 2018, 5 p.m.**; late submission will NOT be considered.
 2. Steps:
 - a. Please download the tournament rules and regulations on the website of the Office of Physical Education and register online.
 - b. Please ask the president or the PE cadre member of the departmental student association for the authentication code for online registration.
 - c. Please fill out the entry form online with the number of pullers and other required information, and then print out and submit the entry form to the Office of Physical Education to complete the registration.
 3. Contact Person: Ms. Cheng-An Chen (07-6577711 #2857)
- IX. Drawing and Team Captains' Meeting: The drawing will be held on **October 3, 2018, 12:30 noon**, at the Gymnasium of the Main Campus (no notification will be sent). The organizer will draw the lot for absent teams. Absent team captains should have no objection to the decision(s) made at the meeting.
- X. Rules:
 1. This is a single-elimination and two-out-of-three tournament. Each pull lasts for 60 seconds. The judge will make a judgment when the time is up.

2. The pulling direction for the first pull will be decided by drawing lots or playing rock-paper-scissors. Two teams should change ends for the second pull. To change ends, all pullers should stand on the right side of the rope, waiting for the instruction of the judge.
3. The pulling direction for the third pull should be decided by drawing lots or playing rock-paper-scissors if each team wins one out of the two pulls.
4. Pullers may stand either on the right or left side of the rope, and they can change sides freely.
5. The coach (manager) may give instructions to pullers during the pull in a specific position on the right or left side of the lane without hindering the judge from judging.
6. All pullers should attend the roll call 10 minutes prior to the game. Those who fail to attend the roll call will not be allowed to enter the tournament.

XI. Rewards: Trophies will be awarded to the top four teams of male and female groups, respectively.

XII. Others:

1. The sponsor has the right to change the venue and/or the date due to weather condition, venue condition or force majeure.
2. Please do NOT sign up for this tournament if you are unable to follow the rules and regulations.
3. Any matters not mentioned herein should be subjected to the announcement by the sponsor.